

# CVSTOS

THE TIME KEEPER

## CHALLENGE JETLINER INKVADERS PIRATE GUNS

Cvstos develops its Inkvaders collection by transforming its famous Skull designed by Christian Nguyen into an intimidating Pirate of the Caribbean.

These very limited series of about 10 to 20 pieces each celebrate the rich partnership that Cvstos has with the famous tattoo artist and designer Christian Nguyen, founder of the studio 'Inkvaders' in Geneva.

This Pirate editions are distinguished by the colors and details of the hand-finished dial in order to give an aged patina to the Pirate's skull.

In 2018, this wonderful painting is mounted on the Cvstos Jetliner Collection and gives to these pieces a strong and original identity adding guns after the bones and swords of last year.

## About Christian Nguyen

Born in Geneva, multi-talented artist, designer and musician, Christian Nguyen is particularly recognised for his artistic tattoo work. Fascinated by tattoos since his youngest age, his professional career began in 1992. Regularly travelling around the world, he has developed a strong base of fans in Denmark, France, Holland, Japan and the USA. Christian's diverse and faithful clients are friends from varied worlds of sports and music; Yvan Muller (4 WTCC titles), Goran Bezina (NHL and Hockey Switzerland) and Romain di Marchi (freestyle snowborder), Fred Durst, Wes Borland and John Otto (Limp Bizkit), Danny Boy, Everlast (House of Pain, La Coka Nostra), DJ Naughty J (Suprême NTM) or DJ Remady and DJ Lethal among others.

## Technical Data

**CHALLENGE case** Tonneau-shaped, 53.70mm X 41mm

**CHALLENGE GT case** Tonneau-shaped, 59mm X 45mm

**Materials** Aged Bronze steel or Titanium and red gold 5N

**Caseback** Open with sapphire crystal

**Crystal Sapphire** none-reflecting coating

**Water-resistance** 100 meters

**Screws** Polished titanium grade 5, exclusive CVSTOS TECHNOLOGY pattern

**Crown** Screw-down, polished titanium grade 5, Nitril insert

**Dial** Hand finished Pirate

**Indexes** Super-Luminova treated

**Hands** Pierced and Super-Luminova treated

**Calibre** CVS 350 automatic

**Functions** Hours Minutes seconds and date

**Power-reserve** 42 hours minimum

**Jewels** 21

**Rotor** Exclusive CVSTOS TUNGSTEN 88 & TITANIUM TECHNOLOGY alloy

**Frequency** 28,800 vibrations per hour

**Bracelet** Rubber (Nitril-NBR®) or Alligator leather

**Buckle** Folding clasp or pin buckle

**Swiss made**

# CVSTOS

THE TIME KEEPER

## CHALLENGE JETLINER INKVADERS PIRATE GUNS

Cvstos fait évoluer sa collection Inkvaders en transformant son fameux Skull dessiné par Christian Nguyen en un redoutable Pirate des Caraïbes.

Ces séries très limitées d'une vingtaine de pièces font honneur au fructueux partenariat que Cvstos entretient avec le célèbre tatoueur et artiste Christian Nguyen, fondateur du studio 'Inkvaders' à Genève dont cette collection porte le nom.

Cette série de Pirate se distingue par les couleurs et détails du cadran fini à la main afin de donner une patine vieillie à la tête du Pirate.

En 2018, Ce véritable tableau est monté sur la collection Jetliner qui donne à ces pièces une identité forte et originale avec l'ajout de pistolets au lieu des os ou sabres de l'année précédente.

### Christian Nguyen

Né à Genève, artiste multi talent, designer et musicien, Christian Nguyen est en particulier reconnu pour son travail artistique de tatoueur. Fasciné par les tatouages depuis son plus jeune âge, sa carrière professionnelle débute en 1992. Régulièrement en voyage à travers le monde, il s'est créé une solide base d'admirateurs au Danemark, en France, en Hollande au Japon et aux USA. La clientèle diverse et fidèle de Christian, sont des amis d'univers variés du sport et de la musique; Yvan Muller (4 titres WTCC), Goran Bezina (NHL et Hockey Suisse), Romain di Marchi (Snow border free style), Fred Durst, Wes Borland et John Otto (Limp Bizkit), Danny Boy, Everlast (House of Pain, La Coka Nostra), DJ Naughty J (Suprême NTM) ou encore DJ Remady et DJ Lethal parmi d'autres.

### Fiche Technique

**Boîtier CHALLENGE** Tonneau, 53.70mm X 41mm

**Boîtier CHALLENGE GT** Tonneau, 59mm X 45mm

**Matériaux** Acier Bronze vieilli ou titane et or rose 5N

**Fond** Ouvert

**Glace** Saphir antireflet

**Étanchéité** 100 mètres (10 ATM)

**Vis** Titane grade 5 poli, profilé exclusive CVSTOS

**Couronne** Vissée, titane grade 5 poli, insert caoutchouc

**Poussoirs** Titane grade 5

**Cadran** Pirate fini main

**Index** traités Super-Luminova

**Aiguilles** Ajourées et traitées Super-Luminova

**Calibre** CVS 350 Automatique

**Fonctions** Heures, minutes, seconde et date

**Réserve de marche** 42 heures

**Rubis** 21

**Masse oscillante** Alliage exclusif TUNGSTEN 88 & TITANIUM TECHNOLOGY

**Fréquence** 28'800 alternances / heure

**Bracelet** Caoutchouc plein (Nitril-NBR®) cuir Alligator

**Fermeoir** Boucle déployante ou ardillon

**Manufacturé en Suisse**